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Sport: „…mindazon testgyakorlat, melyet nem tisztán 

nevelési, egészségi célból űznek, hanem benne 

szórakozást keresnek.”  (Pallas Lexikon, 1897) 

 

UFC Lelátó – A II. Kerület Utánpótlás Futball Club képes magazinja 
 Kiadásra kerül a hónapok végén, évente tíz alkalommal 
 Megjelenik 32 oldalon, a II. Kerület UFC internetes honlapján 
 Szerkeszti Markóczy Csaba és Ritz Balázs 

 

CSAPATAINK ÉS EDZŐINK 

 2019/2020 korosztály: Tóth Tamás 

 2017/2018 korosztály: Perjési Lionel és Kern Máté 

 2015/2016 korosztály: Boros Ádám és Fraszt Márk 

 2013/2014 korosztály: Kustra Bence és Bognár Kornél 

 2011/2012 korosztály: Ritz Balázs és Szilágyi István 

 2009/2010 korosztály: Székely József és Kahancz Péter 

 2007/2008 korosztály: Banka László, Lénárd András és Székely József 

 Felnőtt: Meggyes Balázs és Ritz Balázs 

 Kapusedző: Szabó Marcell 

 Katica csapat: Perjési Lionel 

 Manó csapat: Paár Balázs 

 Lurkó csapat: Bognár Kornél, Kállai Roland, Kustra Bence, Szabó András 

 Kölyök csapat: Kern Máté, Horányi Benedek és Kállai Roland 

 Junior csapat: Meggyes Balázs 
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Ez történt dióhéjban… 

Véget ért ez a nyár is, megint minden 

táborunk szépen lezajlott. Júniusban a 

két középső harmados csapataunk 

(2011/2012 és 2013/2014) Fenyvesen 

pihente ki az évet, a pályánkon ismét 

egész nyáron zajlottak napközis 

focitáboraink turnusai. A harmados 

csapatátadások is rendben lezajlottak a 

nyáron, a 2015/2016 korosztályt Tóth 

Tamás Boros Ádámnak a középső képzési harmadba, a 2011/2012 korosztályt Boros 

Ádám Ritz Balázsnak a felső képzési harmadba adta át. A szezonra való felkészülés 

részeként felső harmados három csapatunk augusztusban a megszokott 

balatonberényi edzőtáborban vett részt, az alsó és középső harmados csapataink pedig 

a pályánkon tartották meg napközis rendszerű edzőtáborukat. Játékosaink teljesen 

birtokba vették a szépen átépített és felújított öltözőépületet, a kialakított klubszoba 

új lehetőségeket ad csapatainknak a közösségi programok terén. A szabadidős 

csapatink a szokott nagy létszámban kezdték el a szezonjukat, a legkisebb korosztály 

(2019/2020-ban születettek) összegyűjtését pedig – a korábbi gyakorlattól eltérően – 

nem csak tavasszal, hanem már most ősszel elkezdtük. Ami az edzői összetételt illeti, 

örömteli, hogy a vezetőedzői fronton egy változás sem történt a versenycsapatainknál, 

ellenben több új edző is csatlakozott hozzánk. Biztos vagyok benne, hogy szakmailag 

erősödött az edzői csapatunk, bár a tíz évet itt töltött Kass Laci bácsi távozását nagyon 

sajnáljuk. A Felnőtt első 

csapatunk sajnos nem kezdte jól 

a szezont a Budapest Bajnokság I. 

osztályában, de hisszük, hogy 

össze fog állni a csapat, a szezon 

nagy kérdése mindenképpen az, 

hogy miképpen tudjuk a felnőtt 

csapatba beépíteni a 2005/2006-

os korosztályunk sok tehetséges 

játékosát.  (MCs)  
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Edzői interjú 

Beszélgetés Székely Józseffel, a 2009/2010-es korosztályunk edzőjével. 

 

- Matu bácsi, hogyan mutatnád be magadat, mesélj valamit magadról. 

- Székely Józsefnek hívnak, 58 éves vagyok, nyolc éve vagyok edző az UFC-nél, ahová 

Sohár Zoltán barátom révén kerültem, aki szintén itt volt edző. 

- Mondjál valamit a gyerekkorodról, mikor és hol kezdtél el focizni? 

-  Az életemben mindig a foci volt a középpontban, Békásmegyeren laktam, az iskolán 

túli szabadidőmet a haverokkal töltöttem a grundokon, és abban a közegben az egyik 

legjobb voltam. Versenyszerűen nyolcévesen kezdtem el focizni a III. kerület TTVE-ben, 

ahol hosszú éveket töltöttem el. Bár ott már nem tartoztam a legjobb, legügyesebb 

játékosok közé, de nagyon jó edzőim voltak, akik bíztak bennem és mindig tűzben 

tudtak tartani.  

- Milyen posztokon játszottál? 

- Bal lábas voltam, és majdnem minden poszton megfordultam, de azt be kell vallanom, 

hogy nem voltam kifejezetten gólerős, ellenben nagyon motivált és lelkes voltam. 

Ifjúsági korban átigazoltam a Külker csapatába, ahol már nagyobb volt a presztízsem, 

mindenki elismert, de azt mindig hiányoltam, hogy az edzők mélyebben foglalkozzanak 

a lelkemmel, beszélgessenek velem. Talán edzőként ezért is fordítok erre sok időt.   

- Felnőttként hogyan alakult a pályafutásod? 

- Érettségi után – bár programozó képesítést szereztem – szerettem volna továbbra is 

komolyabban focizni, ezért elmentem a Pénzügyőr SE-be, ahol sportállást kaptam, így 

a munka mellett még pénzért focizhattam az ifjúsági majd felnőtt csapatban, ahol 

Jaskó András és Eipel Ferenc voltak az edzőim.   

- Jaskó Bandi az UFC-nek is volt edzője egy ideig… 

- A Pénzügyőrben keveset játszottam a felnőttben, ezért is, meg azért, mert egy 

barátom hívott, tovább álltam egy megye első osztályú csapatba, és bár így 

bevonultam katonának, de sportszázadba kerültem, ahol többek között Urbán Flórival 

és Váczi Zolival voltam együtt. Később még sok-sok BLSZ egyes csapatban játszottam a 

pályafutásom alatt, amely csapatokban pénzt is kerestem amellett, hogy a 

külügyminisztériumban dolgoztam hét-nyolc évet informatikusként. Mivel láttam, 

hogy labdarúgóként nem fogok nagy karriert csinálni, ezért elkezdtem komolyan 

kispályázni.  
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- Milyen csapatokban kispályáztál? 

- Vasas, Déli FC, Kanárik. Nagyon jól ment a kispálya, a futsal válogatottba is hívtak, de 

valamiért nem voltam arra motivált, magam sem tudom miért. A legnagyobb 

sikeremet ezen a területen az ECECE csapatával értem el, ahol játékos és csapatvezető 

is voltam. Négyszer is kijutottunk a Minifoci Bajnokok Ligájába, ahol egyszer 

negyeddöntőt is játszottunk.  Aztán 50 évesen komolyan megsérültem, így a 

labdarúgást abba kellett hagyjam, de a barátaim bíztatására elkezdtem edzőként 

dolgozni az UFC-ben, amiről az elején már beszéltünk.  

- A Minifocival napjainkban van még kapcsolatod? 

- Jelenleg az utánpótlás válogatott kapitánya vagyok, ami azért is jó dolog, mert sok 

ügyes UFC-s játékosra is rálátok, a legjobbakat pedig meg tudom hívni a válogatottba.   

- Veled kapcsolatban két fogalmat nem lehet megkerülni. Az egyik a beceneved, 

honnan jött a „Matu”? 

- Nincsen ennek nagy története. Egy csapattársam kistestvére hívott először 

Matulának, a Tüskevár című film szereplője után. Ebből lett Matus, Matula, Matu, 

később pedig Matu bá. 

 - A másik az „arc”…. 

- Huszonöt éves lehettem, amikor a római fürdőn nagy póker partik voltak a 

haverokkal, ahol a „pókerarcom” után arc lettem. Tetszett nekem az arc név, ezért én 

is elkezdtem mindenhol mindenkit arcnak hívni, ami után engem is mindenhol 

mindenki arcnak hívott. 

- Téged mindenki elismer, mindenki respektál, és még a hátad mögött sem 

mondanak rosszat rólad. Ez ritka. Szerinted miért van így? 

-  Azt gondolom, hogy elhiszik nekem, hogy mindig segítőkész vagyok, a jószándék 

vezet, és senkinek sem akarok rosszat. Bár azt is vallom, hogy akit senki nem utál, az 

túl semmilyen, aki semmit nem tett ezen a világon. Bár arra is sok példám van, hogy 

akik korábban utáltak, később igazat adtak nekem és megkedveltek, elismertek.  

- Harmadik éve vagy az UFC 2009/2010-es csapatnak a vezetőedzője, de korábban a 

2005/2006-os csapatnál voltál több, mint hét évig, valamint a 2001/2002 és a 

2003/2004-es csapatnak is voltál segítőedzője. Mi röviden az edzői filozófiád, 

hitvallásod? 

- A legfontosabb kérdés, hogyan tudod elérni a gyerekeknél, hogy szeressenek, 

amellett, hogy sokat követelsz és szigorú is vagy velük. Ez az első lépés, ha ez működik, 

akkor tudsz követelni. A különböző szakaszok egymás után következnek, az ismerkedés 

után van a konfliktusos fázis, majd, ha ezt túléljük, akkor jön az eredmény időszaka. Az 



UFC Lelátó  2024. szeptember 

 

 6 

én hitvallásom szerint a gyerek adottsága nagyon sok mindent meghatároz, az edző a 

technikai képességeket csak nagyon korlátozottan tudja fejleszteni, szemben a 

kondicionális, taktikai és mentális dolgokkal, ami viszont nagyrészben rajta múlik. Én 

nem tagadom, egy eredménycentrikus edző vagyok, azt gondolom, hogy sok-sok év 

múlva a gyerekek akkor emlékeznek majd leginkább szívesen vissza erre az időszakra, 

ha eredményeket ért el 

a csapat. A kedvenc 

jelmondatom pedig az, 

hogy a foci a második 

legjobb dolog a világon. 

Az első pedig 

mindenkinek más 

lehet… 

- Mit tartasz eddig a 

legnagyobb edzői 

sikerednek? 

- Nagyképű leszek, az 

összes UFC-s évemet 

sikernek tartom…Persze, ehhez az kellett, hogy mindig jó adottságú gyerekekkel 

dolgozhattam. És azt is tudom, hogy ez a sikersorozat nem tarthat örökké, és hogy sok 

edzőnek hosszú éveken át nincsenek ilyen sikerei. 

- Milyen a játékosideálod? 

- A közepes képességű játékosokat szeretem, akik hajlandóak meghalni a pályán… 

- Te is az az edző vagy, akin látszik, hogy örömmel csinálod a munkádat. 

- Én azért cseréltem el korábban a házamat, hogy vegyek egy szoláriumot, azért, hogy 

kevesebbet kelljen dolgozzak, és a felszabadult időmben azt csináljam, amit nagyon 

szeretek, ami boldoggá tesz. Óriási dolognak tartom, hogy én minden nap boldogan és 

örömmel jövök be az UFC pályára és nem is szeretnék innen elmenni soha. 

- Mit szeretnél elérni edzőként? 

- Ezt pontosan tudom. A 2009/2010-es csapattal szeretném elérni, hogy játszhassunk 

osztályozót a feljutásért. Ez a célom, bár sokan erre azt mondanák, hogy egy irreális 

álom. Igen, ez egy óriási bravúr lenne. Két évünk van rá.  

 

(MCs)   
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2019/2020 korosztály 
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2017/2018 korosztály 
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2017/2018 korosztály 
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2015/2016 korosztály 
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2015/2016 korosztály 
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2013/2014 korosztály 
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2013/2014 korosztály 

 



UFC Lelátó  2024. szeptember 

 

 14 

2011/2012 korosztály 
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2011/2012 korosztály 
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2009/2010 korosztály 
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2009/2010 korosztály 

 



UFC Lelátó  2024. szeptember 

 

 18 

2007/2008 korosztály 
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2007/2008 korosztály  
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FELNŐTT csapat  
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FELNŐTT csapat 
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KATICA csapat 
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MANÓ csapat  
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LURKÓ csapat  
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KÖLYÖK csapat 
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JUNIOR csapat  
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Játékosinterjú 

Beszélgetés Bene Zolival, felnőttcsapatunk játékosával. 

 

- Tudod, mitől különleges a 2024–2025-ös szezon a te és a II. Kerület UFC életében? 

- Sejtem… Egyrészt a klub idén lett 30 éves, nekem pedig ez a huszadik szezonom a 

csapatban. 

- Így van! Te vagy az első játékos 

a klub történetében, aki 

legalább 20 szezonban szerepelt 

nálunk, ráadásul megszakítás 

nélkül. Nálad csak Szeltner 

Norbert elnök és Markóczy 

Csaba klubigazgató van régebb 

óta itt. Milyen érzés ez? 

- Örülök neki. Az utóbbi pár 

évben azért volt amikor rezgett a léc, de végül mindig a maradás mellett döntöttem. 

Az is igaz, hogy eddig bele sem gondoltam, mióta is vagyok itt, az adatbank viszont nem 

hazudik. Remélem, pár szám még kerül a húszas mögé! 

- Emlékszel, mikor és hogyan kerültél az UFC-be, azon belül is az 1997/1998-as 

kiemelt csapatunkba? 

- Pontosan nem emlékszem, hogy történt. Általános suliban jártunk a kerületi kupákra, 

amiken mindig jól szerepeltünk. Az egyik ilyen kupa után kerestek meg, hogy jönnék-e 

az UFC-be. Az egyik osztálytársam Bodroghelyi Fülöp volt, akivel végül csatlakoztunk a 

csapathoz és akivel végigjártuk utána az utánpótlást. 

- Utánpótlás éveidből mik a legkedvesebb emlékeid? Mire gondolsz vissza szívesen? 

Tartod a régi csapattársakkal, edzőkkel a kapcsolatot? 

- Kedves emlékek az utánpótlásból az egynapos tornák, a nyári edzések előtti-utáni 

cseresznyézések a pálya melletti fán, illetve az edzések alatti jó hangulat. 

Visszagondolva amikor a pályafelújítások voltak még utánpótlás évek alatt, rengeteg 

különböző helyen edzettünk. A törökvészi suli kicsi pályára, a Pénzügyőr-pályára, 

illetve az Árpád-híd mellé is sokat jártunk. Emlékszem a régi salakos pályákra, amin 

nem volt túl kellemes egy-egy esés… Ezek mind jó emlékként maradtak meg, főleg 

látva a most elkészült új klubházat és a mostani pályákat azért elég pozitív a kép. A 

97/98-as korosztályból nem sok emberrel tartom a kapcsolatot, meg viszonylag hamar 
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szétszéledt a csapat. Messinger Miki az, akivel a legtöbbet beszélünk, de jó pár éve már 

ő is felnőttcsapat tagja egy kis kitérő után. A felnőttcsapat előtti pár évemet viszont a 

99/2000-esekkel edzettem, akik most is a csapat magját alkotják. Közülük bőven van 

olyan megmaradt baráti kapocs, akikkel bármikor szívesen összefutunk. Régi edzők 

közül pedig Ritz Balázs most is az edzőm, vele elég nehéz lenne nem tartani a 

kapcsolatot, fociról talán vele beszélgettem a legtöbbet. Roller Danival, aki több évig 

edzőm volt, szoktam még időnként találkozni egy-egy meccsen, olyankor mindig 

felemlegetünk egy-egy jó sztorit. 

- Posztodat tekintve igazi svájci bicska vagy, a védelemben és a középpályán is több 

poszton tudsz jól játszani. Mik az erősségeid a pályán? 

- Kitartó vagyok és szeretem olvasni a játékot, kitalálni azt, mi fog következni a pályán. 

Talán ezért megy jól több poszton is. 

Szerintem elég technikás vagyok, illetve 

erősségem a pontos passzok, 

ritmusváltások, párharcok. 

- A felnőttcsapatunkban több mint 10 

éve mutatkoztál be. Eleinte 

epizódszerep jutott neked, de az évek 

során alapemberré nőtted ki magad. 

Mesélj erről az időszakról! 

- Viszonylag korán felkerültem, 16 

évesen, de aztán nem maradtam meg ott sokáig. Fontosabb lett számomra a suli, a 

barátok meg a kikapcsolódás. Aztán idővel rájöttem, ha több lehetőséget szeretnék 

kapni, edzeni is kéne… A mostani helyzet ennek is az eredménye. 

- Két éve játszottad a 100. tétmeccsed az UFC felnőttcsapatában. Milyen érzés a 

"századosok" klubjába tartozni? 

- Örülök neki, viszont ez csak egy szám, nekem sokkal fontosabb a mögötte lévő 

tapasztalat és élmények, amiket a meccsek alatt szereztem. A fiatalokat, akik 

felkerültek idén a keretbe is erre buzdítom, hogy akarjanak elérni minél több meccset. 

Látva képességeiket nekik ez gyorsabban fog menni, mint nekem ment. 

- Több testvéred van, ám engedd meg, hogy egyikőjükről kérdezzünk csak. A 17 éves 

öcséd, Bene Attila is gyerekkora óta az UFC-ben focizik, ráadásul idén felkerült a 

felnőttcsapatba, így életetekben először nagypályás bajnoki meccseken is együtt 

futballoztok. Hogy élitek meg ezt? 
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- Óriási élmény! Amikor kicsi volt, akkor is rengeteget fociztunk együtt. Akkor még arra 

ment ki a játék, hogy mennyi kötényt sikerül 

neki adnom. Aztán most ő osztja nekem… 

Viccet félretéve már akkor is sürgettem, mikor 

nő meg annyira, hogy együtt játszhassunk. 

Kitartó volt és egy közös álmunk ilyen téren 

valóra is vált. 

- Nem titok, hogy nem csak a nagypályás 

labdarúgásban, hanem futsalban és 

minifociban is aktív vagy. Utóbbiban a 

válogatottban is szerepeltél. Hogyan 

kötöttél ki a kispályán, mik a céljaid a válogatottat illetően? 

- A kispályás focit baráti körben kezdtem el, aztán egyre több helyre hívtak, az 

eredmények meg jöttek és beleszerettem teljesen. Sokkal több, úgymond fociélményt 

kaptam tőle, mint nagypályán, ahol sokszor csak pár érintés jutott egy-egy meccsen. 

Akartam a kispályás fociban fejlődni, így elkezdtem futsalozni, ami azért más, de sok 

taktikai elem és mozgás átvehető onnan. A minifocival először Székely Józsi, Matu bá 

által ismerkedtem meg. Ő hívott meg utána az U21-es utánpótláskeretbe és onnan 

vezetett az utam a felnőttválogatottba. A minifocitól már csak azért is rengeteget 

tanulok, mert folyamatosan nálam jóval képzettebb, magasabb osztályokat megjárt 

játékosokkal vagyok körülvéve, és a válogatott edzéseken is nagy szerepet kapnak a 

taktikai mozgások, helyzetfelismerések. Jövő tavasszal lesz a világbajnokság Bakuban. 

Szeretnék az utazó keret tagja lenni, de azért ahhoz még sokat kell tenni… 

- 26 éves vagy, nemrég megházasodtál. A civil életben mivel foglalkozol, mik a 

terveid a jövőre? 

- Igen most júniusban volt az esküvőnk. Jelenleg építőmérnöki cégnél dolgozom, a 

feleségem pedig szülészeten. Érdekel nagyon az önellátás és gazdálkodás, ez irányban 

szeretnénk feleségemmel képezni magunkat, illetve idővel ebben akarunk dolgozni is. 

- Az UFC ennyi év után is fontos szerepet kap az életedben. Mi az, amitől számodra 

ennyire kedves ez a klub? 

- Számomra az elsődleges a jó társaság és hangulat a sport mellett. Itt mindkettő 

kötetlenül megtalálható, ezt szeretem benne. Mindeközben focizunk, ami pedig az 

egyik legjobb dolog a világon.  

 

(RB)  
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Tabella mix 

 
BLSZ I. osztály BLSZ II. osztály 

  
 
 

MLSZ Regionális U19 
Kiemelt Nyugat 

BLSZ Ifjúsági U19 
2. csoport 

  
 
 

MLSZ Regionális U17 
Észak-Nyugat 
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Tabella mix 

 
MLSZ Regionális U16 

Kiemelt Nyugat BLSZ Ifjúsági U16 

  
 
 

MLSZ Regionális U14 
Alap Észak BLSZ Serdülő U14 

  
 
 

Kölyökliga U11 Kölyökliga U10 
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A hónap képén… 

Varga Samu (2010) a nyári edzőtáborban fogadalmat tett a tájház udvarán a 

helyi népművelőnek, hogy ezután rendesen fog tanulni az iskolában… 

II. Kerület Utánpótlás Futball Club 

 Budapest, 1023 Kolozsvári T. u. 11. 

 www.keruletufc.hu 

 iroda@keruletufc.hu 

 70/548 8985  

http://www.keruletufc.hu/

